



**Datum:** 2022-09-13

**Tid:** 17:33-18:58

**Plats:** ~

**Bilagor:**

Bilaga 1 - Föredragningslista

Bilaga 2 - Pengar Runeberg

Bilaga 3 - GOTO 10

Bilaga 4 - Appen Orbi

Bilaga 5 - Inköp av koaxadaptrar för gps-klocka

Bilaga 6 - Inköp av nättagg till datorer

---

**Närvarande:** Hugo Hörnquist, Johan Busk Eriksson, Felix Riiga, Samuel Junesjö,  
Daniel Dandanell, Gunnar Wickbom

**Närvarande utan rösträtt:** Lars Aronsson (Projekt Runeberg)

---

## §1 Mötets öppnande

Mötesordförande förklarar mötet öppnat kl 17:33.

## §2 Formalia

### §2.1 Val av mötespresidium

*Beslut* Hugo Hörnquist väljs till mötesordförande, Johan Busk Eriksson väljs till mötessekreterare.

### §2.2 Val av justerare tillika rösträknare

*Beslut* Gunnar Wickbom väljs till justerare tillika rösträknare.

### §2.3 Fastställande av röstlängd

*Beslut* 6 st närvarande med rösträtt, 1 utan.

### §2.4 Fastställande av föredragningslista

Det har tillkommit en del punkter sedan kallelsen skickades ut; Uppstyrning av inhysningar, gallring av icke betalande medlemmar, inventering och eventuella inköp av mer-



chandise, per capsulam-beslut av nätaggregat för nya datorer i ~, samt övriga frågor gällande mattermost, dokumentförstörare och 50-årsfirande

**Beslut** Fastställs med ovanstående tillägg.

## §3 Rapporten och meddelanden

### §3.1 Ekonomi

Har fungerat som vanligt, inga särskilda händelser.

## §4 Pengar runeberg (bilaga 2)

Gunnar: Läget hittills är att projekt Runeberg önskar fonspara sina pengar, vilket även medlemsmötet har godkänt. Mötet beslutade även att styrelsen ska utreda. Det finns nu ett förslag, som har blivit lite krångligare i och med att propositionen om arbetsordning inte gick igenom. Är inte nödvändigtvis fäst i just detta förslag, vi kan lika gärna komma fram till att mindre hårt fastslagna regler är bättre.

Samuel: Regelförslag om fördröjning handlar om att undvika att allt investeras i någon sorts daytradinganda.

Formuleringen skapar dock lite missförstånd, avsikten är mer att inte allt ska "satsas på en häst" snarare än tid mellan inköpsbeslut och själva inköpet.

Johan: Vad gäller fördelning, kanske hellre inget tak på hur mycket likvida medel som får finnas, utan kanske snarare reglera fördelning mellan aktiefonder och obligationer på något sätt och tillåta att 100% av pengarna kan stå på räntefritt konto. I sådana fall också insättningsvärde snarare än daglig kurs.

Kanske hellre ett månatligt tak på investering än att styra förhållanden mellan olika värdepapper, och specificera vilka typer av värdepapper som är ok att investera i.

**Beslut** Gunnar skriver ihop en sammanvägning utifrån diskussionen som skett på mötet. Ska vara klart innan höstmötet så att styrelsen kan diskutera igenom det en runda till.

## §5 Infomöte

De som ska hjälpa till kan dyka upp vid kl 17 och hjälpa till med förberedelser. Håller antagligen på till runt kl 20. Diskussion om vilka som kan hjälpa till efter mötet.

## §6 Styrelsekickoff

Villevalla lyfts som förslag, men antagligen kan man inte +1:a in folk på Villevalla p.g.a. app-vägran hos flera aktiva studenter i styrelsen. Går ej heller att boka bord där.

**Beslut** Blir av 27 september. Hugo väntar ett par dagar med att boka på lämplig lokal.



## §7 Höstmöte

*Beslut* Datum sätts till 12 oktober.

### §7.1 Liupeeker

Ansvarig bör tillsättas på höstmötet, projektet kan dock instiftas redan nu med en tillfälligt ansvarig (Samuel Junesjö).

### §7.2 Arbetsordning

Om vi ska försöka igen med detta så ska hela styrelsen se förslaget i sin helhet innan medlemsmötet. Hugo och Gunnar fortsätter jobba på det.

## §8 GOTO 10 (bilaga 3)

De har bjudit in på visning av sina nya lokaler i Mjärdevi, vill att vi föreslår lämpliga tider. De håller till i de gamla CreActive-lokalerna.

*Beslut* Hugo får föreslå tider, gärna eftermiddag så att även de som jobbar eventuellt har möjlighet att smita iväg tidigare och delta.

## §9 Utvärdering Nolle-P

### §9.1 Styfen

Gick bra, kunde ha förberetts lite bättre, t.ex. se till att servern fungerar innan nollan ska försöka plocka ihop den. Visitkortet tog slut, så nya fick improviseras fram.

### §9.2 Kalas

Befogad kritik om att det var dåligt organiserat.

Väldigt få, om någon, blir medlem på grund av Kalas, men hör till ändå att synas där. Ev. ta bättre tag nästa år vad gäller saker att visa upp.

## §10 Appen Orbi (bilaga 4)

Kårservice har köpt in någon tjänst som innebär att alla studentevents ska annonseras via en app.

*Beslut* Vi är aktivt emot Orbi.

---

---

---



## §11 Uppstyrning av inhysningar

Intentionen är att behålla inhysning men att få dem att inte bara höra ifrån oss när det är något säkerhetshål eller annat akut.

**Beslut** Johan sköter kommunikationen mot föreningarna för att få uppdaterade uppgifter.

## §12 Gallring av icke-betalande

Ska gärna göras. Johan tar fram en lista åt Gunnar så att han får besluta vilket cutoff-datum som är lämpligt.

## §13 Grillkväll

Ingen vill arrangera det nu under hösten, så frågan bordläggs till våren.

## §14 Merchandise

Hugo frågade tidigare om att skaffa nålmärken/pins apropå en inkommen fråga på mailen.

Skulle antagligen också behöva beställa nya t-shirts i storlekar som är utsålda.

Lådorna i skrubbb behöver märkas upp och inventeras.

Nya hoodies till aktiva?

**Beslut** Börjar med inventering och sedan se vad vi vill köpa in.

## §15 Beslut per capsulam

### §15.1 Inköp av kontakter för koaxialkabeln till gps-antenn (bilaga 5)

**Beslut** Fastställes.

### §15.2 Inköp av nättagg till datorer (bilaga 6)

**Beslut** Fastställes.

## §16 Övriga frågor

### §16.1 Matteredmost, kanban

Vi kan prova att använda matteredmost som kanbantavla för att hålla reda på beslut och annat styrelsearbete.



### §16.2 Dokumentförstörare

Gunnar tycker att det kan vara trevligt att ha en för att destruera lösa papper i ~, ex. bokföringsrester och liknande. Inte några egentliga hemliga saker. Föreslås ta det per mail.

### §16.3 Regelbundna fakturerare

Gunnar har pratat med Heimstaden, Studentbostäder och LiU:s lokalvård om att kunna faktureras mer sällan, halv- och årsvis istället för månatligen.

### §16.4 50-årsfirande

29 mars 2023 fyller föreningen 50 år. Det bör kanske tillsättas en festkommitté. Eventuellt fråga vem som nu behöver tillfrågas om vi får måla i kulverten. Även lyfta det på höstmötet. Hugo blir kalasgeneral.

### §17 Nästa möte

6 oktober kl 17.30 (i ~).



Styrelsemötesprotokoll 2022-09-13  
Datorföreningen Lysator  
(6/6)

## §18 Mötets avslutande

Ordförande avslutar mötet kl 18:58.

---

Johan Busk Eriksson  
Mötessekreterare

---

Hugo Hörnquist  
Mötesordförande

---

Gunnar Wickbom  
Justerare



Möte 1

2022-09-08

1. Mötets öppnande
2. Formalia
  1. Val av mötesprecidie
  2. Val av justerare tillika rösträknare
  3. Fastställande av röstlängd
  4. Fastställande av föredragningslista
3. Rapport och meddelanden
4. Pengar runeberg (bilaga A)
5. Infomöte
6. Styrelsekickoff
7. Höstmöte
  1. september eller oktober
  2. Liu-Pecker
8. GOTO 10 (bilaga B)
9. Utvärdering Nolle-P
  1. Styfen
  2. Kalasmottagningen
10. Appen Orbi (bilaga C)
11. Grillkväll
12. Per capsulam
  1. Inköp av koaxadaptrar för gps-klocka (bilaga D)
13. Övriga frågor
14. Mötets avslutande



A. Pengar runeberg  
=====

Date: Fri, 26 Aug 2022 12:54:11 +0000

From: wnaBee <wnaBee@proton.me>

Subject: Korrigeringar på riktilinjer utifrån er feedback

Ok, här kommer justeringarna som efterfrågades, nästa steg som jag förstått det är att inkalla möte med styrelsen och Runeberg för att föra diskussionen vidare.

//Samuel

---

#### §1 Bakgrund

Projekt Runeberg har genom insamlingar införskaffat mer medel än vad som krävs för att driva den operativa dagliga verksamheten.

Kassören har på styrelsens uppdrag undersökt och fastslagit att det inte föreligger några formella, lagliga eller skattemässiga hinder för att medlen ska investeras.

Föreningsmötet 2022-05-24 gav styrelsen i uppdrag att, tillsammans med Projekt Runeberg, ta fram ett regelverk för investeringarna som föreningsmötet kan ta ställning till.

#### §2 Syfte

Syftet med detta dokument är att faställa hur medel tillgängliga för investering skall förvaltas.

#### §3 Avgränsningar

Detta dokument gäller endast medel som tillhör Projekt Runeberg och inte medel tillhörande övriga delar av Lysator.

#### §4 Undantagshantering

Undantag från detta dokument får fattas av en enhällig styrelse tillsammans med Projekt Runeberg.

#### §5 Principer för investering

---

---

---





\* Projekt Runeberg skall vid varje tillfälle ha likvida medel för att underhålla den dagliga operativa verksamheten i 6 månader frammåt.

\* Riktlinjen för fördelningen av aktie- och obligationsfonder samt likvida medel skall fastställas av föreningsmöte.

Initialt Föreslås:

Aktiefonder: 35-45%

Oblitionsfonder: 35-45%

Likvida medel: 15-25%

\* Investeringar med ett värde på över 10 000 SEK i ett investeringslag ska ske med en fördröjning på en månad (i syfte om att undvika kraftiga värdeförändringar).

#### §6 Förvaltning

Investeringar enligt detta dokument ska ske i samråd mellan Lysators kassör och ansvarig för Projekt Runeberg.

#### §7 Giltighet

Dokumentet är från ovan beslutsdatum giltigt tillsvidare.

\_\_\_\_\_



B. GOTO 10

=====

Date: Mon, 01 Aug 2022 11:41:48 +0000  
From: Ulyana Kaposzka <ulyana.kaposzka@internetstiftelsen.se>  
Subject: Goto 10 + Lysator = samarbete?

Hej Lysator-styrelsen!

Ulli heter jag och är Community Manager på Goto 10 Linköping som öppnar i höst i Mjärdevi.

Goto 10 är en mötesplats för kunskapsutbyte och innovation som drivs av Internetstiftelsen<<https://internetstiftelsen.se/>>. Tillsammans med olika aktörer skapar vi en arena för nätverkande och event som riktar sig mot alla teknik- och Internetintresserade. Goto 10 är en fantastisk resurs för alla som vill utvidga sina nätverk, få ny kunskap, gå på eller arrangera egna event, podda, 3dprinta och mycket mer. I våra lokaler finns massa coworking ytor där man kan helt kostnadsfritt sitta och plugga/arbota. Här kan ni läsa lite mer om vad vi gör och varför: <https://www.goto10.se><<https://www.goto10.se/>>.

Studentföreningar är en viktig målgrupp för oss och vi vill gärna jobba nära dem. Jag tycker det skulle vara intressant att se om vi kanske kan göra något tillsammans i och med att både Goto 10 och Lysator sysslar med datorkunskap samt Internet. Jag var inne på er hemsida och såg att ni körde ett gäng evenemang men där är sista uppdateringen från 2014 { jag undrar om ni tänker ha fler aktiviteter i framtiden?

Skulle ni vara intresserade av att mötas upp framöver? Jag kan berätta lite mer om Goto 10 och hur vi jobbar och jag hör gärna mer om Lysator och era planer. Jag kan också visa er runt i våra nya lokaler om ni vill.

Allt gott!

Med vänliga hälsningar,  
Ulli

Ulyana Kaposzka  
Community Manager at Goto 10 Linköping  
Internetstiftelsen

---



Medlemsmötesprotokoll 2022-09-13  
Datorföreningen Lysator  
Bilaga 3: GOTO 10  
(2/2)

[Logo Description automatically generated]

Mobil: 0707 57 72 52

<http://goto10.se>

Besöksadress: Teknikringen 7, Linköping

Postadress: Box 92073, 120 07 Stockholm

Se bild image001.png

\_\_\_\_\_



Date: Sat, 03 Sep 2022 12:33:14 +0000  
From: contact@orbiapp.io  
Subject: Invitation

You have been invited

\*\*\*\*\*  
Congratulations! You have been invited to join Orbi!  
\*\*\*\*\*

This is a day of joy. A day to celebrate. A day to remember through eternity of time. You, my dear friend, have been invited to join LYSATOR in Orbi!

Click the magic link below to get started:  
[http://url6345.orbiapp.io/ls/\[...\]](http://url6345.orbiapp.io/ls/[...])

Orbi Logo with link to website ( [http://url6345.orbiapp.io/ls/\[...\]](http://url6345.orbiapp.io/ls/[...]) )

Website Link ( [http://url6345.orbiapp.io/ls/\[...\]](http://url6345.orbiapp.io/ls/[...]) )

Email link ( [contact@orbiapp.io](mailto:contact@orbiapp.io) )

Unsubscribe ( [<%asm\\_group\\_unsubscribe\\_raw\\_url%>](mailto:asm_group_unsubscribe_raw_url%) )

\_\_\_\_\_



Medlemsmötesprotokoll 2022-09-13

Datorföreningen Lysator

Bilaga 5: Inköp av koaxadaptrar för gps-klocka  
(1/1)

D. Inköp av koaxadaptrar för gps-klocka

=====

Date: Thu, 05 May 2022 19:40:24 +0200

From: Johan Busk Eriksson <busk@lysator.liu.se>

Subject: Inköp av koaxadaptrar för gps-klocka

Hej hej,

Igår var medlemmen bg förbi med den bättre begagnade gps-klockan av modell Meinberg M600 som donerats från Tekniska Verken via honom till Lysator. För att kunna ta den i drift i skrubben så behöver rootgruppen köpa in lite tillbehör för kablaset som går från vår GPS-antenn på B-husets tak till skrubben, nämligen:

- \* En s.k. fönstergenomföring,  
<https://www.kjell.com/se/produkter/ljud-bild/kablar-adaptrar/antennkablar/f-kablar/extra-tunn-f-kabel-for-fonstergenomforing-p30161>  
för ca 120 kronor
  
- \* En adapter från N-honkontakt till BNC-hankontakt, något som Kjell&CO dessvärre inte längre har i sitt sortiment, men det finns på ex. Limmared ( <https://butik.limmared.nu/sv/bnc/1237-adapter-n-hona-bnc-hane.html> ) eller Electrokit ( <https://www.electrokit.com/produkt/adapter-n-hona-bnc-hane/> ) för ca en hundring med frakt inräknat. Even tuellt lite billigare på Tradera ( t.ex. <https://www.tradera.com/item/171010/393610418/adapter-bnc-hane-n-hona> )

Men sammanlagt borde det inte gå på mer än 250:- i alla fall.

Med vänlig hälsning  
Johan Busk Eriksson



Medlemsmötesprotokoll 2022-09-13  
Datorföreningen Lysator  
Bilaga 6: Inköp av nätagg till datorer  
(1/1)

Date: Fri, 26 Aug 2022 20:22:34 +0200  
From: Andreas Kempe <kempe@lysator.liu.se>  
Subject: Nätaggregat till nya arbetsstationerna

Hej styrelsen!

Vi har experimenterat lite här i ~ och kommit fram till att det borde gå att köra Dell-nätaggregat till de arbetsstationer vi fick som just nu saknar nätaggregat.

Detta är görbart med ett litet hack där vi löder på motstånd mellan två pinnar på strömmatningskontakten. Ett test där vi manuellt hållit ett motstånd mellan pinnarna och använt aggregatet till Dandans bärbara dator hade goda resultat då datorn startade.

Jag skulle vilja ha en budget på 1 000 kr för att beställa två exemplar av följande nätaggregat:

GreenCell Pro Dell-kompatibel 130W datorladdare 7.4x5.0mm,  
<https://www.billigteknik.se/dell-laddare/33190-greencell-pro-dell-kompatibel-130w-datorladdare-74x50mm-5902701411107.html>

Mvh Andreas Kempe

---

---

---